
 

 

Beretning fra Vildtplejerådgiver 

Vildttællelinjer. 
Der er i øjeblikket 11 tællelav i kreds1 hvor der tælles vildt med lys. Der kan godt 
bruges flere tællelav flere steder i kredsen, så har man lyst til at deltage i dette laver vi 
gerne en tællerute i jeres område. 

 

Faunastriber. 
Der er anlagt 67 km blomster og 79 km vildtstriber i samarbejde med ALK maskinservice 
Biavlerne og Landbonord. 

22/3 Jægeraften i samarbejde med Frederikshavn Jægerråd. 
En aften hvor der blev snakket EU lov ved Eske Højbo fra landbonord og pleje af læhegn 
og brak ved Jacob Bergmann og regulering af krager/skader/ræv. Der var et fint 
fremmøde. 

28/7 Markvandring ved Bjarne Jensen i Arentsminde i samarbejde med Jammerbugt 
Jægerråd  
Bjarne driver et landbrug hvor der er tænkt meget over rentabilitet/effektivitet, 
hjørner og kiler er udlagt til brak og vildtvenlige tiltag. Der er også anlagt et 
minivådområde på ejendommen Jammerbugt jægerråd var vært for øl/vand og pølser. 

30/8 Frederikshavn jægerråd afholdt en markvandring sammen med Ulrik 
Mellergaard 
Ulrik fremviste tiltag som han har lavet på flere ejendomme i området ved Åsted og 
Rydal. Et stort tiltag med forskellige vildtblandinger og pleje af læhegn hvor der var 
lavet forskellige metoder almindelig beskæring og halv fældning. 

22/9 Markvandring på Klitgård Agro 
En aften med fokus på terrænpleje for markvildtet. Der er igangsat et forsøg på Klitgård 
i samarbejde med DJ og DLF med forskellige frøblandinger til markvildtet. Michael 
Bundgaard gennemgik det forskellige blandinger + og - til nu. Forsøget fortsætter så der 
er mulighed for at gentage besøget senere. Kreds 1 var vært for øl/vand og pølser 

Jeg vil gerne sige en stor tak til Alle for samarbejdet i året der er gået. 

Vildtplejerådgiver. 
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